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Zwrocom siq z uprzejma proibq o wstrzymanie dzialah zwiqzanych z
wypowiedzeniem umowy najmu mieszkanio pani zam. przy
ul. Wiejskiej v dalszej kolejnolci i dzialari eksmisyjnych zmuszojqc w/w by
opuicilo lokol mieszkolnv .

Zgodnie z zomierzeniami Pano prezydento nieruchomoic przy ul. Wiejska
planowono jest pod funkcje ptacowki opiekunczo wychowawczej t/z 74.
W tej sprowie zloiylem wniosek do pano prezydento podczos posiedzenia
Komisji Zdrowio, Rodziny i Opieki Spotecznej Rody Miasta Wloclqwek w dniu
2A.il.2a17r by realizacjq w/w przedsiqwziqcia z uwagi na zaangaiowanie
bardzo duiych Srodk6w finonsowych odlo2yt w czasie do realizacji po 2AB
i w zoleinoici od potrzeb na takowe uslugi i zreolizowat w lotach nostgpnych.

lestem po rozmowie z Paniq . , ktdro rozumie zamierzenia
zwiqzane z realizocjo 4w zamlerzenio lecz z uwagi no sytuocjq rodzinnq,
spolecznq, moterialnq a przede wszystkim zdrowotnq/jest w podeszlym wieku/
prosi mnie bym zwrocit siq w jej imieniu o pomoc by odroczyi decyzjq o
przekwoterowaniu no okres do kofica kodencji Rody Miosto, by uwzgtgdnii je1
prosbq by dzieci, kt6re sq dorasle otrzymoly w przyszlolci osobne lokum jako
pomoc od miosto. Tyle lot mgczyla siq w jednym pomieszczeniu z dziecmi kt6re
dorastaly by na staroic poprosic pana prezydenta o pomoc by poprowit sobie
choi worunki mieszkoniowe bo na zmianq warunk6w ekonomicznvch nie ma
szans

Nie bqdq szczegdlowo opisywol tej sytuocji, poniewai znano jest ponu
ole proszq Pono Prezydenta o przychylenie siq do mojej proiby.W przypodku
uwzglqdnienio mojej proiby proszQ o wyznoczenie terminu spotkoniq z ponem
Prezydentem Jaroslowem Nojbergiem, paniq imojq osobq by
spisoi odpowiednie porozumienie-ugodq w tej sprawie.

Licze, te uwzglgdni pan prezydent mojq proibq w drodze wyjqtku za co z gory
dziqkujq,


